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LA PARRÒQUIA ESTÀ OBERTA A PARTIR DE LES 17h. 
 

La nostra parròquia de sant Just i sant Pastor, de dilluns a dissabte, està oberta de les cinc de 
la tarda per facilitar que tothom hi pugui entrar a resar o visitar.  
Esperem que molts ho puguin aprofitar. 
  

EL GRAN ENEMIC DE LA FE ÉS LA POR 
   

  Extracte de la catequesi del Papa sobre la virtut de la fe, del dia u de maig: 
“Avui  els voldria parlar de la virtut de la fe. Com la caritat i l’esperança,  

aquesta virtut s'anomena “teologal”. Les virtuts teologals són tres: fe, esperança i caritat. Per 
què són teologals? perquè només les podem viure gràcies al do de Déu. Les tres virtuts 
teologals són els grans dons que Déu fa a la nostra capacitat moral. Sense elles, podríem ser 
prudents, justos, forts i temperats, però no tindríem ulls que veuen fins i tot en la foscor, no 
tindríem un cor que estima fins i tot quan no és estimat, no tindríem una esperança que gosa 
contra tota esperança. 

Què és la fe? El Catecisme de l'Església Catòlica ens explica que la fe és l'acte pel qual 
l'ésser humà es lliura lliurement a Déu (n. 1814). En aquesta fe, Abraham va ser el nostre gran 
pare. Quan va acceptar deixar la terra dels seus avantpassats per dirigir-se a la terra que Déu li 
mostraria, probablement se li va jutjar boig: per què deixar allò conegut per allò desconegut, 
allò segur per allò incert? Però, per què fer-ho? Està boig? Però Abraham es posa en camí, 
com si veiés allò invisible. Això és el que la Bíblia diu d'Abraham: «Es va posar en camí com si 
veiés allò invisible». Això és bonic. Amb aquesta fe, Abraham es converteix en el pare d'una 
llarga nissaga de fills. La fe el va fer fecund. 

Dona de fe serà la Verge Maria, qui, en rebre l'anunci de l'Àngel, que molts haurien rebutjat 
per massa exigent i arriscat, respon: «Heus aquí l'esclava del Senyor: feu-vos en mi segons la 
vostra paraula» (Lc 1,38) . I amb el cor ple de fe, amb el cor ple de confiança en Déu, Maria  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



emprèn un camí del qual no coneix ni la ruta ni els perills. 
La fe és la virtut que fa el cristià. Perquè ser cristià no és abans que res acceptar una cultura, 

amb els valors que l'acompanyen, sinó que ser cristià és acollir i custodiar un vincle, un 
vincle amb  

Déu: Déu i jo; la meva persona i el rostre amable de Jesús. Aquest enllaç és el que ens fa 
cristians. 

A propòsit de la fe, em ve al cap un episodi de l'Evangeli. Els deixebles de Jesús creuen el 
llac i es veuen sorpresos per una tempesta. Creuen que podran tirar endavant amb la força dels seus 
braços, amb els recursos de la seva experiència, però la barca comença a omplir-se d'aigua i els entra 
el pànic (cf. Mc 4,35-41). No s'adonen que tenen davant els seus ulls la solució: Jesús és allà amb ells, 
a la barca, al mig de la tempesta, i Jesús dorm, diu l'Evangeli. Quan per fi ho desperten, espantats i fins 
i tot enfadats perquè creuen que Ell els deixa morir, Jesús els reprèn: «Per què teniu por? Encara no 
teniu fe?» (Mc 4,40). 

Vet aquí, doncs, el gran enemic de la fe: no és la intel·ligència, no és la raó, com per desgràcia 
alguns segueixen repetint obsessivament, sinó que el gran enemic de la fe és la por. Per això, la fe és 
el primer do que cal acollir a la vida cristiana: un do que cal acollir i demanar cada dia, perquè es renovi 
en nosaltres. Aparentment és un do petit, però és essencial. Quan els nostres pares ens van portar a la 
pila baptismal, van anunciar el nom que havien triat per a nosaltres, això va passar en el nostre 
baptisme: i després el sacerdot els va preguntar: «Què li demanen a l'Església de Déu?». I els nostres 
pares van respondre: «¡La fe, el baptisme!»”. 

 

COMENTARIO AL EVANGELIO Mc 16,15-20 

 

«El Señor Jesús, después de hablarles, fue elevado al cielo y se sentó a la diestra de 
Dios» 

 

Hoy en esta solemnidad, se nos ofrece una palabra de salvación como nunca la 

hayamos podido imaginar. El Señor Jesús no solamente ha resucitado, venciendo a la 

muerte y al pecado, sino que, además, ¡ha sido llevado a la gloria de Dios! Por esto, el 

camino de retorno al Padre, aquel camino que habíamos perdido y que se nos abría en 

el misterio de Navidad, ha quedado irrevocablemente ofrecido en el día de hoy, después 

que Cristo se haya dado totalmente al Padre en la Cruz. 

¿Ofrecido? Ofrecido, sí. Porque el Señor Jesucristo, antes de ser llevado al cielo, ha 

enviado a sus discípulos amados, los Apóstoles, a invitar a todos los hombres a creer 

en Él, para poder llegar allá donde Él está. «Id por todo el mundo y proclamad la Buena 

Nueva a toda la creación. El que crea y sea bautizado, se salvará» (Mc 16,15 -16). 

Esta salvación que se nos da consiste, finalmente, en vivir la vida misma de Dios, como 

nos dice el Evangelio según san Juan: «Ésta es la vida eterna: que te conozcan a ti, el 

único Dios verdadero, y al que tú has enviado, Jesucristo» (Jn 17,3).  

Pero aquello que se da por amor ha de ser aceptado en el amor para poder ser recibido 

como don. Jesucristo, pues, a quien no hemos visto, quiere que le ofrezcamos nuestro 

amor a través de nuestra fe, que recibimos escuchando la palabra de sus ministros, a 

quienes sí podemos ver y sentir. «Nosotros creemos en aquel que no hemos visto. Lo 

han anunciado aquellos que le han visto. (...) Quien ha prometido es fiel y no engaña: 

no faltes en tu confianza, sino espera en su promesa. (...) ¡Conserva la fe!» (San 

Agustín). Si la fe es una oferta de amor a Jesucristo, conservarla y hacerla crecer hace 

que aumente en nosotros la caridad. 

¡Ofrezcamos, pues, al Señor nuestra fe! 

Fray Lluc Torcal Monje del Monasterio de Sta. Mª de Poblet  
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INTENCIONS  DE  MISSA  DE  LA  SETMANA 
 

  DISSABTE   11 19h. MISSA  FAMILIAR.   Pro  populo 

  DIUMENGE  12    11h. 
12h. 
13h. 

Joan  i  Ángela. UNCIÓ DELS MALALTS  
CAFÈ  AMB  FE 
   

 DIMECRES  15 20h. Eleuterio  Moreno  Nevares 1è Ani. 

 DIJOUS       16 17’30h. 
20h. 

ADORACIÓ  EUCARÍSTICA 
 

 DISSABTE   18 19h. Antoni Gimenez Vergara 6è mes    

 DIUMENGE  19 
 

11h. 
12h. 
13h. 

Francesc, Josep i Mª Carme 
HORA  SANTA  PER  LA  VIDA 
Pro populo 

 DILLUNS   20 20h. Benefactors spirituals  i Materials, vius i difunts 
 

ADORACIÓ DE 

PENTACOSTA 

Divendres 17, a les 20,30h. 
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HORARIS DE DURANT L’ANY  
DESPATX PARROQUIAL, DIMARTS I DIJOUS DE 18 A 19,30H. 

HORARI DE MISSES :  
DE DILLUNS A  DIVENDRES   A  LES  20H. 

DISSABTES  I  VIGILIES  A  LES  19 H. 
I  DIUMENGES   

11’00H. CATALÀ   I 13’00H. CASTELLÀ  
SANT  ROSARI: DE DILLUNS  A DIVENDRES   19,30H  

DE DILLUNS  A  DISSABTE DE LES 17 H. FINS A LES 20’30H. 
 L’ESGLESIA ESTARA OBERTA  

MÒBIL 628 019 078       E-mail santjust664@bisbatsantfeliu.cat 
----------------------------------------------------------------------------------------------- 

HOARI DE MISSES  HOGAR NOSTRA SENYORA  DE  LOURDES 
DE DILLUNS A DISSABTE  A LES 8’30 h. 
DIUMENGES  I  FESTES  A  LES  9’30 h. 
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